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Zwracam sig z uprzejm? proSb? w imieniu mieszkaricow

ZaviisLa o jak najszybszeWciQcie zwisaj?cych galgzi nad Sciezk4

rowerow4 i chodnikiem na dojefdzie do mostu stalowego od ulicy

Lipnowskiej oraz usunigcie wyrastaj4cych chwastdw z chodnika.

RdwnoczeSnie rnieszkaricy prosz4 o wykonanie takiej samej

czynnoSci na chodnikach po obu stronach ulicy Lipnowskiej,

uZ do granic miasta. W chwili obecnej v4rrastaj }ce l<rzewy ,

zw rs aj 4c e gaLE zi e i chw asiy na ch o dn lku zagr aZaj 4 b e zpie czn emu

poruszaniu sig pieszych i rowerzyst6w.

Uprzejmie proszg PanaPrezy<ienta o pomoc w tej sprav,rie.
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